
Referat fra bestyrelsesmøde hos Ole mandag den 7. august 2017 

Tilstede var: Ole K, Lillian, Kenneth, Erling og Lone  

Tilstede fra nytårsfestudvalg: Claus Kulebjerg og Karsten Klint 

 

Nytår 

Budget blev debatteret og der var enighed om at arbejde videre med arrangementet. 

Efter debat, forlod Claus og Karsten mødet og bestyrelsen fortsatte alene. 

 

Evaluering af tovholderfest 

Det gik fint.  

Der var en god dialog omkring de forskellige grupper. 

Landsgeneralforsamling  

Ole og Lone tager til Kolding til Lands GF den 16. september 2017. 

Nyt fra grupper 

Det nuværende festudvalg stopper efter julefrokosten. Der skal arbejdes på at finde et nyt. 

Det nævnes ved næste medlemsaften. 

Referater fra de forskellige grupper er kun til orientering for bestyrelsen. Det er at betragte som et 

arbejdsredskab for den enkelte gruppe. 

Evt. 

Der afholdes en medlemsaften i efteråret. Der arbejdes videre med lokale og forplejning. 

Næste møde:  

Næste møde bliver hos Erling, mandag den 2. oktober 2017 


